
Wijkraad Boerhaavewijk 

Aan Burgemeester, wethouders en Raadsleden van Haarlem 

Het.bestuur.van;de, wijkraad .Boerhaavewijk heeft .na zorgvuldige overweging besloten u te. schrijven. We menen 
het .onderstaande met ute moeten delen om voorde korte termijn en verre toekomst een goede . 
verstandhouding-te bouwen en te behouden. In het afgelopen half jaar is naar ons gevoelen deze enigszins op de 
tocht komen te staan. 
Heldere communicatie is daarbij essentieel. Dit betekent ook dat minder succesvolle trajecten moeten worden 
besproken. Helaas gaat het onderstaande veelal over minder succesvolle trajecten, laten we hopen dat we op 
termijn kunnen schrijven over succesvolle trajecten 

Wij willen de volgende zaken onder uw aandacht brengen: 
• De handelswijze rond de herinrichting van de Edward Jennerstraat 
• Klinkers in de geneesherenbuurt. 
• Besteding 40+gelden. .... 

Vanuit de gemeentelijke besluitvorming zijn het niet direct onderling samenhangende punten, maar voor ons, als 
Boerhaavewijk, zijn ze weldegelijk samenhangend. 

Laten we vooropstellen dat we over het algemeen erg tevreden zijn over de operationele dagelijkse 
samenwerking met gemeente Haarlem en haar medewerkers. Het gebruik van wijkcontracten en het wijkgericht 
werken helpen en zijn voor veel bewoners een steun in de rug. De lijnen zijn kort en de communicatie is duidelijk. 

Herinrichting Edward Jennerstraat v_ 
Minder hoopvol.zijn.we,over-de handelswijze en informatiestromen rondom de herinrichting,yan de Edward 
Jennerstraat-. Bewoners zijn schriftelijk geïnformeerd.oyer^de herinrichting. De essentie yan het schrijven was dat 
er in wezen niets veranderd. In de opvolgende presentatie werd duidelijk dat er toch een groot aantal 
parkeerplaatsen verloren gaan en/of verplaatst worden. De presentatie is mager bezocht door de bewoners, 
logisch tenslotte is er gecommuniceerd dat er niets zou veranderen. De wijkraad heeft, op aangeven van enkele 
bewoners, meerdere malen ingesproken in de commissie om de aanpassingen ongedaan te maken. Ook is het 
verschil in de informatievoorziening geduid. Helaas heeft dit geen resultaat gehad. 

Inmiddels is de situatie zo dat bewoners half of niet geïnformeerd zijn en straks voor de verrassing staan dat hun 
parkeerplaats weg of verplaatst is. Voor de goede orde, de Edward Jennerstraat is ongeveer 600 meter lang, 
verplaatsen kan dus behoorlijke impact hebben. Ik hoop dat u zich kan voorstellen dat dit door bewoners een 
deuk in het vertrouwen van de gemeente oplevert en op zijn minst de nodige onvrede. 
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Klinkers, Geneesherenbuurt 
Helaas is er over dit onderwerp al veel gesproken. Het resultaat is echter in onze ogen erg teleurstellend. Wij 
snappen dat er bezuinigd moet worden en dat de beoogde 1,2 miljoen een ferme stap hierbij is. Wat wij niet 
begrijpen is de manier van de besluitvorming en dat sommige raadsleden het moeten bagatelliseren. 

Wat ons erg teleurstelt is dat de wijk aan de ene kant 40+ subsidie voor duurzame sociale ontwikkeling krijgt (in 
totaal € 2,66 miljoen), en aan de andere kant gekort wordt op de inzet van duurzame materialen. Gekscherend 
zou je kunnen stellen dat de 40+ subsidie, door creatief boekhouden, naar de tekorten van de gemeente Haarlem 
is gegaan. Het is overigens zeer de vraag of de besparing op langere termijn stand houd. De betonsteen heeft een 
duidelijk mindere levensduur en kan niet opnieuw worden ingezet. Als de straat dus beschadigt of slijt moet dit 
met nieuwe stenen worden gerepareerd. 
Het HIOR, waaraan enkele jaren gewerkt is, wordt eenvoudig en eenmalig aan de kant geschoven. We gunnen 
iedereen zijn stenen, maar waarom niet overal dezelfde? Alle beetjes helpen, extra 10 keer een beetje bezuinigen 
kan al snel een boel worden. Als de duurzaamheidmotivering niet van toepassing is in de Boerhaavewijk, waarom 
dan wel ergens anders? 

Wat ons het meest steekt is de schijnbaar lacherige manier van handelen rond dit onderwerp. Woordspelingen 
zoals "gebakken lucht", diepe zuchten bij het aanroeren van het onderwerp of mensen verwelkomen als "meneer 
klinker" zijn helaas veel gehoord. Dit is naar een wijkraad, de vrijwilligers en bewoners in de buurt ronduit 
onbehoorlijk (en zelfs denigrerend). Het betreft hun wijk, hun directe leefomgeving en hun ideaal waarvoor zij 
zich belangeloos inzetten. Vergeet niet dat de sociale cohesie in een wijk, die zo gewenst is in vanuit het 40+ 
project, gevormd wordt door de bewoners en niet door het politieke standpunt. 

Al met al bekruipt ons het gevoel dat de beslissing op relatief weinig dossier- of wijkkennis is genomen, maar 
louter gedreven door de hoogte van de beoogde besparing. 

40+ gelden 
Last but not least, de 40+ gelden. Is nu als project onderweg. In de aanloop van het traject is er veel overleg en 
betrokkenheid van uit de wijk naar de gemeente en andersom geweest. Eenmaal van start is het, helaas, stil 
geworden. Inmiddels is dit punt uitgesproken en zal, naar het zich laat aanzien, de samenwerking verbeteren. In 
onze optiek een sterke set door face to face uit te spreken welke verwachtingen er wederzijds zijn, kritiek te 
accepteren en elkaar proberen te begrijpen. We zijn er nog niet, er moet nog veel gedaan worden, maar we gaan 
de goede kant op. 
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Essentie van de brief; 
De wijkraad, vrijwilligers en bewoners willen zich graag inzetten voor de leefbaarheid in hun wijk. 
Dit kunnen we niet alleen, de steun van gemeente en haar bestuurders is essentieel. Het is aan de politieke 
partijen waakzaamheid te betrachten om ons niet als het object van uw politieke standpunt te behandelen. Zeker 
niet als het ons zo aan het hard gaat. Het is aan B&W duidelijk te zijn in de communicatie rond projecten en 
verandertrajecten. 

Samenwerking is samen doen, luisteren en kritisch zijn. Wij menen dat we met deze brief onze kritische punten 
naar u hebben uitgesproken. Mochten er kritische noten richting wijkraad zijn nodigen we u graag uit deze met 
ons te bespreken, wij zullen luisteren. In onze optiek een goede stap richting wederzijds begrip. Uiteraard zien we 
u allemaal graag terug op één van de activiteiten in het kader van de viering van Boerhaavewijk 50 jaar of een van 
onze vergaderingen voor een algemener contact en een gevoel van en bij de wijk te krijgen. 

Mocht u het prettig vinden contact op te nemen, dat kan uiteraard via de secretaris van de wijkraad 
Boerhaavewijk: 
Simon Hof 
T: 023 5403094 
E: sec<5)boerhaavewijk.nl 

Vriendelijke groeten. 
Bestuur Boerhaave wijkraad 
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